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INFORMACE ÚŘADU 
Úřední dny obecního úřadu 

Pondělí a středa  8:00 – 11:00       13:00 – 17:30 

 

Obecní úřad Nová Ves: tel.: 315 765 056, email: info@nova-ves.cz 

Hlášení závad: tel.: 315 765 056,  e-mail: poruchy@nova-ves.cz 

Obecní stráž (24 hodin denně): tel.: 800 456 789 (firma Securitor) 

Městská policie Veltrusy: tel.: 777 919 156, tel.: 777 919 157 

Připomínky, nápady pro zlepšení fungování obce: info@nova-ves.cz 

Zasílání příspěvků do zpravodaje: zpravodaj@nova-ves.cz 

Facebook: www.facebook.com/NovaVesuMelnika 

Internet: www.nova-ves.cz 

          

NOVOVESKÝ ZPRAVODAJ        

Periodický tisk územního samosprávního celku. 
 

Vydává:  Obecní úřad Nová Ves, Nová Ves 154, 277 52,  IČ: 00237132, pro své části: 

Nová Ves, Staré Ouholice, Nové Ouholice, Vepřek a Miřejovice.  

Vychází 12 × ročně. 

Je registrován Ministerstvem kultury ČR pod číslem E 10295. 

 

Číslo 1/2020 vydáno 27. 1. 2020 v Nové Vsi v nákladu 550 ks. 

 

Redakce: Ing. B. Tobiášková, Ing. Pavel Srnec, Ing. Helena Civínová 

Za správnost a věcnost údajů uvedených v příspěvcích odpovídají jejich autoři.  

Názory obsažené v příspěvcích nemusí vyjadřovat stanovisko redakce nebo zastupitelstva obce. 

 

Uzávěrka dalšího vydání Novoveského zpravodaje je 15. února 2020. 

 

mailto:info@nova-ves.cz
mailto:poruchy@nova-ves.cz
mailto:info@nova-ves.cz
mailto:zpravodaj@nova-ves.cz
http://www.facebook.com/NovaVesuMelnika
http://www.nova-ves.cz/


Vážení čtenáři, spoluobčané, 
sousedé, 

vítejte u stránek prvního zpravodaje s letopočtem 2020. Co nás v roce s tak 

magickou číslovkou čeká? To je především na nás, i když hvězdy nám prý prorokují 

rok plný pozitivních změn, nových výzev a splněných přání. To přeji Vám všem        

a přeji to i naší obci. 

Podívejme se tedy, čím u nás momentálně 

žijeme. Máme za sebou vánoční a sváteční 

období, během kterého jsme se potkali na 

několika akcích – ať to byl Adventní 

koncert, setkání na Štědrý den u zvoničky, 

rozdávání Betlémského světla v kostele na 

Vepřku nebo Novoroční běh obcí.   

Začátkem ledna se sešlo zastupitelstvo 

obce a proběhlo veřejné projednání nového návrhu územního plánu, a to za velké 

účasti občanů. Senioři se setkali na své výroční schůzce, kde probrali uplynulý rok   

a naplánovali si ten letošní. Kalendář akcí už se nám pěkně plní – jen z těch 

nejbližších bych Vás ráda upozornila na únorový turistický výlet, Odpoledne        

pro mladé záchranáře, Novoveský masopust, koncert Jethro Tull Revival. Blíží       

se také celostátní akce „Ukliďme Česko“, které se každý rok ve všech částech naší 

obce aktivně účastníme. 

Věnujte prosím pozornost článkům o kanalizaci, a tomu, co do ní patří, respektive 

nepatří. Hlavním důvodem je bohužel nutnost neustále čistit odpadní koše             

v  čističkách odpadních vod ve Vepřku i ve Starých Ouholicích.  

Říkáte si někdy, kdy asi byla naše obec založena? Pan Vognič se pokusil dát 

dohromady známé skutečnosti a určitě jeho článek doporučuji k přečtení. Budeme 

letos nějaké výročí slavit?  Je to ke zvážení… 

Pokračuje fotosoutěž Vesnický fotograf, tentokrát na téma Vesnické slavnosti. 

Těšíme se na zajímavé fotografie! 

Přeji Vám příjemné čtení. 

Bohdana Tobiášková, redakce 

 



INFORMACE ZASTUPITELSTVA 
V pondělí 13. 1. 2020 se sešlo zastupitelstvo na svém pravidelném zasedání 

v počtu 9 členů. Přítomni byli M. Exner, E. Vosmíková, P. Štorek, Ing. R. Hakrová, 

Ing. B. Tobiášková, L. Jansa, J. Malenovská, M. Pánková a P. Verner. 

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné: 

 Vyslechlo zprávu o hospodaření obce v listopadu 2019. 

 Vyslechlo zprávu finančního výboru. 

 Schválilo výši měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva a výborů. 

 Projednalo žádost o prodej pozemku p. č. 432/6 v k. ú. Nové Ouholice                 
a s prodejem pozemku nesouhlasí. 

 Projednalo žádost o pronájem nebytových prostor bývalého kadeřnictví            
na adrese Nová Ves 38 a tuto žádost zamítlo.   

 Projednalo a schválilo uzavření nové nájemní smlouvy na byt Staré Ouholice 57. 
V diskuzi zaznělo: 

- Starosta informoval o stavu výstavby kanalizace, o plánovaném veřejném 

projednání nového územního plánu obce a o výstavbě chodníků. 

- Dotaz k vlastnictví cesty z Nových Ouholic k vysílači, kde je plno suchých              

a chodce ohrožujících stromů. Bude zjištěno a případně zabezpečeno. 

- Dotaz na změnu ceny za odpady. Byla vysvětlena kalkulace ceny a celý systém 

svozu odpadů.  
Zapsala Hana Novotná. Kompletní zápis naleznete na webových stránkách Nové Vsi 
www.nova-ves.cz v záložce Dokumenty obce/zápisy ze zasedání zastupitelstva (v levém sloupci). 

 

Příští zasedání zastupitelstva se bude konat v pondělí 10. února 2020  

od 17 hodin v sále OÚ Nová Ves. Všechny občany srdečně zveme. 

 

Prodej popelnic na obecním úřadě 
Obec Nová Ves nabízí občanům prodej kvalitních plastových popelnic německé 

výroby: 

 Černá 120 litrů na směsný odpad: 700,- Kč 

 Hnědá 240 litrů na bioodpad: 1 000,- Kč 

 Modrá 240 litrů na papír: zdarma (z dotace) 

 Žluté popelnice 240 litrů na plast jsou objednány a očekáváme jejich brzkou 

dodávku. Cena bude také 1 000,- Kč. 

Po dohodě Vám zakoupené popelnice dopravíme domů. 

http://www.nova-ves.cz/


ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ OBCE 
V LISTOPADU 2019 

 

  01. 11. 2019 30. 11. 2019 

BÚ Česká spořitelna 13 249 467,41 Kč 15 195 774,08 Kč 

BÚ ČNB                                              320 686,54 Kč 395 289,05 Kč 

Pokladna 82 370,00 Kč 25 155,00 Kč 

Celkový stav finančních 

prostředků obce  
13 638 490,95 Kč 15 616 218,13 Kč 

      

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč     

Mzdy 91 576,00 Kč 19. 11. 2019 

   

BÚ výdaje nad 30 000 Kč     

Sociální pojištění 71 717,00 Kč 05. 11. 2019 

 Zálohová daň 36 136,00 Kč 05. 11. 2019 

Výběr hotovosti do pokladny 91 576,00 Kč 05. 11. 2019 

Oprava silnic NO 438 700,02 Kč 05. 11. 2019 

Odměna 41 037,00 Kč 06. 11. 2019 

Plat 35 145,00 Kč 06. 11. 2019 

Svoz odpadu 10/2019 37 000,99 Kč 18. 11. 2019 

Svoz nebezpečného a 

velkoobjemového odpadu 
86 055,03 Kč 19. 11. 2019 

Svoz tříděného odpadu 10/2019 84 220,01 Kč 19. 11. 2019 

Výstavba kanalizace 8 203 168,11 Kč 21. 11. 2019 

Poradenské právní služby   39 500,00 Kč 27. 11. 2019 

Úroky z úvěru  50 000,00 Kč 30. 11. 2019 

 

Úvěr na projekt Odkanalizování obce Nová Ves 

Sjednaná výše úvěru 25 000 000,00 Kč 

Vyčerpaná částka úvěru 25 000 000,00 Kč 

 

Zpracovala: Ing. R. Hakrová, místostarostka 



PLATBY POPLATKŮ ZA ODPADY A ZA PSY 

Připomínáme občanům, že do konce února je třeba zaplatit poplatky za odpady     

a za psy. Výše poplatků za odpad je 800,- Kč za trvale hlášenou osobu a 900,- Kč      

za obytnou nemovitost, kde není nikdo trvale hlášen. Za popelnice na bioodpad, 

plast a papír se nic neplatí. Nově je od letoška zavedena nálepka i na biopopelnice 

stejně jako na směsný odpad. 

Za psy se platí 200,- Kč za prvního a 300,- Kč za druhého a dalšího psa téhož 

držitele. Senioři nad 65 let za psa neplatí, pouze oznámí držení psa na obecním 

úřadě.  

Platit můžete hotově na obecním úřadě nebo elektronicky na účet číslo 

0460043319/0800, do poznámky příjemci uveďte, za koho a za co platíte. 

Podrobné informace o poplatcích a obecně závazných vyhláškách získáte na webu 

obce https://www.nova-ves.cz/obecne-zavazne-vyhlasky/ a nebo na obecním 

úřadě. 

M. Exner, starosta 

POPLATKY ZA SVOZ ODPADU 
Vážení občané,  

jak jste jistě zaznamenali v minulém vydání Novoveského zpravodaje, schválilo 

zastupitelstvo obce Nová Ves pro rok 2020 zvýšení místního poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů a to následovně:  

a) 800 Kč ročně pro fyzickou osobu přihlášenou v obci k trvalému pobytu (900 Kč 

ročně mínus úleva ve výši 100 Kč) – tzn. za každou trvale hlášenou osobu vč. dětí,  

b) 900 Kč ročně pro fyzickou osobu, která má ve vlastnictví stavbu určenou                                      

k individuální rekreaci, byt nebo rodinný dům nacházející se na území obce,          

ve kterých není přihlášena žádná fyzická osoba – tzn. za obytnou nemovitost, kde 

není nikdo hlášen k trvalému pobytu. 

Na lednovém zasedání zastupitelstva zazněla z veřejnosti otázka, jak je možné, že 

se poplatek za odpad zvyšuje, když je zaveden nový systém provozu nakládání 

s komunálními odpady. Odpověď na tuto otázku je překvapivě jednoduchá. 

Poplatek se nezvýšil kvůli zavedení nového systému nakládání s komunálním 

odpadem, ale právě kvůli starému způsobu nakládání. Výpočet poplatku vychází 

vždy z dat posledního účetně uzavřeného roku. V případě poplatku na letošní rok 

https://www.nova-ves.cz/obecne-zavazne-vyhlasky/


se jedná o náklady, které obec vynaložila v roce (kdy nový systém svozu ještě 

nefungoval). 

Poplatek je tvořen dvěma složkami: částkou maximálně 250 Kč za vytříděný odpad 

a částkou maximálně 750 Kč za nevytříděný odpad. 

V roce 2018 byly celkové náklady naší obce na likvidaci komunálních odpadů          

1 328 001 Kč, z toho náklady na sběr a svoz netříděného odpadu 718 310 Kč.           

Z této částky vychází i výpočet tohoto poplatku. V případě naší obce                        

se jedná o 250 Kč (vytřídění odpad) + 650 Kč (nevytříděný odpad) = 900 Kč.  

S tím, jak se bude postupně proměňovat podíl vytříděného a nevytříděného  

odpadu, se bude poplatek postupně snižovat. Již v příštím roce očekáváme            

na základě předběžných dat jeho pokles. 

Nový provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání                 

a odstraňování komunálních odpadů nám již letos přinesl zvýšení komfortu             

při třídění odpadu a věřím, že již v příštím roce se dostaví pro nás občany i efekt 

ekonomický.  

Ing. Renáta Hakrová, místostarostka 

CO NEPATŘÍ DO KANALIZACE 
Nedávno jsme zprovoznili kanalizaci a ČOV Vepřek. V provozu máme už od jara 

celé Staré Ouholice. V obou ČOV máme instalované filtrační koše, které zadržují 

pevné a nerozpustné předměty, které vyhodí lidé do kanalizace. Je zajímavé,         

že zatímco ve Starých Ouholicích čistíme filtrační koš 1x za 14 dní, tak na Vepřku 

stejný koš musíme čistit 1x týdně. Přitom ve Starých Ouholicích jsou trojnásobné 

průtoky splašků. To znamená, že občané Vepřku vyhodí 6x (!) více vlhčených 

ubrousků a dalších předmětů do kanalizace. Správně bychom tyto koše neměli 

čistit skoro vůbec.  

Prosím tedy zejména občany Vepřku, aby svoje chování k nové kanalizaci zlepšili. 

Jednak je to velmi nepříjemná práce pro naše zaměstnance a za druhé může dojít 

k ucpání kanalizačního systému. Děkuji za pochopení a spolupráci.  

Martin Exner, starosta  

Zde přinášíme část z již dříve zveřejněného článku od Heleny Civínové:  

Čističky odpadních vod, kterými je kanalizační řád zakončen, jsou poměrně 

choulostivá zařízení, která některé odpadní produkty neumějí zpracovat,                   

i kdybychom si to přáli sebevíc. Splaškové vody pro ně nepředstavují žádný 



problém, k jejich čištění jsou určené, problém nastane, pokud se v domácnosti 

zbavíme něčeho, co do kanalizace nepatří.  

O tomto tématu se nyní hodně 

mluví, existuje nespočet článků          

a televizních pořadů na dané téma. 

Přesto zaměstnanci čistíren 

odpadních vod nacházejí v jejich 

útrobách voňavé poklady např.         

v podobě uhynulých zvířat. Zanesení 

nežádoucími věcmi může vést 

dokonce až k zastavení a poškození 

čerpadel. Následky jsou pak velmi 

nepříjemné pro všechny obyvatele, 

dochází totiž k havárii čerpacích 

kanalizačních stanic. To má              

za důsledek vzdouvání splašků nejen 

v kanalizaci, ale také v domovních 

přípojkách a v některých případech 

může dojít k proniknutí splašků            

do povrchových toků, příkopů.  

Existuje dokument, který stanovuje 

podmínky pro vypouštění odpadních 

vod do veřejné kanalizace                  

a specifikuje látky a materiály, které      

se nesmí do kanalizace dostat. Tento 

dokument se nazývá Kanalizační řád.  /foto z ČOV ve Starých Ouholicích/ 

Malý výčet toho, co do kanalizace nepatří:  

· jednorázové pleny 

· kosmetické a odličovací ubrousky 

· tampony 

· vatičky na čištění uší, atd.  

Tyto produkty všedního dne, které jsou součástí našich hygienických návyků, 

mohou kanalizaci ucpat, zachycují se v potrubí, mohou poškodit čerpací 



stanice a celkově představují náročnou likvidaci v čistírně odpadních vod. 

Kam tedy patří? Do směsného odpadu, laicky řečeno – do koše.  

· zbytky jídel 

· zbytky ovoce a zeleniny a rozmělněné zbytky z kuchyňských drtičů odpadu 

Patří do kontejnerů na bioodpad, pokud jej nemáte, tak na kompost. 

Problémem mohou být i drtiče kuchyňských odpadků. Používání drtičů           

je možné, vnitřní kanalizace z objektu však musí být připojena na kanalizaci 

pro veřejnou potřebu přes odlučovací zařízení, na kterém se zachytí odpady, 

které do sítě nepatří. Zachycené látky se pak zpracovávají jako odpady dle 

jejich typu. Přítomnost potravinového odpadu a zbytků jídel v kanalizaci       

je také obrovským a snadným zdrojem potravy pro hlodavce.  

Pozor též na staré barvy, ředidla, lepidla a domácí a zahradní chemii. Ty mohou 

dokonce v kanalizaci vytvořit prostředí, které ohrožuje nejen bakterie, které čistí 

odpadní vodu, ale i zdraví pracovníků údržby. Patří do sběrných dvorů, infekční        

a radioaktivní látky likvidují speciální firmy, které k tomu mají oprávnění. 

TŘÍDĚNÍ OLEJŮ  
Téměř v každé domácnosti se čas od času vyskytne menší či větší množství 

použitých rostlinných olejů a tuků. Nejčastěji se jedná o zbylý olej po smažení         

a fritování. Nejhorší, co kuchařka může  s tímto odpadem udělat, je vylít jej          

do kuchyňské výlevky nebo toalety. 

Olej odpadní potrubí postupně zanáší, ucpává a vyčištění odtoku je mnohdy 

fyzicky i finančně velmi náročné. Mimo to jedlé tuky výrazně komplikují čištění 

odpadních vod v čistírnách. 

Jak olej zlikvidovat? Použitý olej stačí slít do PET lahví a následně vhodit uzavřenou 

PET láhev do nádoby na sběr použitého oleje - umístěnou na vybraných 

stanovištích tříděného odpadu.  

Odevzdané kuchyňské oleje se  následně recyklují. Různými postupy je možné 

odpadní tuky recyklovat a použít například při výrobě metylesteru, který                 

se přidává do nafty jako biopalivo. Další využití těchto tuků je v kosmetickém 

průmyslu, chemickém průmyslu a gumárenství. 

Připravila Mariana Jelínková 

 



VÝSTAVBA KANALIZACE 
Informace z kontrolního dne 13. 1. 2020 

Stavba kanalizace v Nové Vsi a Nových Ouholicích se podle plánu úspěšně chýlí     

ke konci, vyjma poslední etapy, která se bude dělat společně s opravou silnice 

II/608 a stavbou chodníků. Je předpoklad, že koncem ledna bude vše z III. etapy 

hotové a budeme moci požádat o kolaudaci. Předpokládáme, že kolaudace 

proběhne na přelomu února a března, budeme Vás o termínu i o proběhlé 

kolaudaci informovat. 

V současnosti probíhá montáž technologie do čerpacích jímek u domů. Je problém, 

že je ještě několik vlastníků domů s tlakovou kanalizací – opozdilců, kteří dosud 

nedodali revizi elektropřípojky, kterou si měli zajistit. Všechny tyto opozdilce jsme 

kontaktovali a zaurgovali.  

V Nové Vsi probíhají závěrečné práce na čistírně odpadních vod. Ve stavební části 

se dodělávají drobné práce. Je namontováno zhruba 95% technologie, zbývá 

pouze vystrojení čerpací stanice. A samozřejmě zbývá úklid uvnitř i okolo ČOV. 

Prosím tedy občany z Nové Vsi a Nových 

Ouholic, kteří mají připravenou tlakovou 

přípojku k připojení, aby kontaktovali stavební 

dozor Ing. Počíka (tel. 602 559 396), který        

u nich provede finální technickou kontrolu 

čerpací jímky - zejména zapojení správného 

směru otáčení čerpadla. Jímka bude zaplavena 

čistou vodou (hadicí) a vyzkoušena. Je možné 

to udělat už nyní, a proto prosím nečekejte na kolaudaci. Toto se netýká 

gravitačních přípojek. 

Po kolaudaci bude možné podepsat smlouvu o připojení na obecním úřadě a pak 

se připojit. Také budeme podepisovat smlouvy o služebnosti. Vzhledem k tomu,    

že přípojek je v Nové Vsi a Nových Ouholicích cca 270, bude se smlouvami dost 

práce - všechny připravit, vytisknout, podepsat, vložit do fakturačního systému 

data vodoměrů. Budeme se snažit vymyslet nějaký způsob, abychom zvládli 

všechny včas co nejkomfortněji odbavit. Pravděpodobně k tomu otevřeme obecní 

úřad i některý víkend.                                                                       

M. Exner, starosta 



Finanční úřad pro Středočeský kraj, Na Pankráci 1685/17, 19, 140 21 Praha 4 
Územní pracoviště v Kralupech nad Vltavou, Přemyslova 502, 278 01 Kralupy nad Vltavou 

 

Informace k dani z nemovitých věcí pro rok 2020 
 

Daňové přiznání jsou povinni podat do konce ledna každoročně všichni poplatníci, u 
nichž došlo oproti posledně podanému daňovému přiznání ke změně okolností 
rozhodných pro vyměření daně (např. změna vlastníka nemovitých věcí, změna výměry, 
počtu nadzemních podlaží, označení nebo využití nemovitých věcí, změna druhu pozemku 
nebo jeho výměry po provedené revizi katastru nemovitostí). 
 
Daňové přiznání je třeba podat na územní pracoviště Finančního úřadu pro 
Středočeský kraj v termínu nejpozději do 31. ledna 2020. 
 
Za pozdní podání daňového přiznání bude ukládána pokuta ve smyslu § 250 zákona č. 
280/2009 Sb., daňový řád. 
 
Má-li daňový subjekt nebo jeho zástupce zpřístupněnou datovou schránku, musí podat 
daňové přiznání elektronicky - datovou zprávou, ideálně prostřednictvím aplikace 
Elektronická podání pro Finanční správu, dostupné na www.daneelektronicky.cz.  

Dílčí a zkrácené dodatečné daňové přiznání je možné podat pouze v listinné podobě, neboť u 
tohoto podání nebyl správcem daně stanoven formát a struktura datové zprávy.       

 
Daň z nemovitých věcí je splatná do 31. května běžného zdaňovacího období, pokud 
nepřesáhne částku 5 000 Kč. Pokud přesáhne částku 5 000 Kč, je splatná ve dvou stejných 
splátkách, a to nejpozději do 31. května a do 30. listopadu běžného zdaňovacího období, u 
poplatníků provozujících zemědělskou výrobu pak do 31. srpna a do 30. listopadu běžného 
zdaňovacího období. 
 

Od zdaňovacího období roku 2016 se mohou poplatníci přihlásit k placení daně z nemovitých 
věcí prostřednictvím SIPO, a to nejpozději do termínu pro podání přiznání. Více informací 
naleznete na adrese: http://www.financnisprava.cz/cs/dane-a-pojistne/dane/dan-z-
nemovitych-veci/sipo. 

 
Od zdaňovacího období roku 2017 se mohou poplatníci (fyzické osoby, které nejsou 
přihlášeny k placení prostřednictvím SIPO a právnické osoby, které nemají zřízenu datovou 
schránku) přihlásit k nové službě - zasílání údajů pro placení daně z nemovitých věcí e-
mailem, a to nejpozději do 15. března 2020. Více informací naleznete na adrese: 
http://www.financnisprava.cz/cs/dane-a-pojistne/dane/dan-z-nemovitych-veci/informace-
stanoviska-a-sdeleni/2016/informace-k-nove-sluzbe-zasilani-udaju-p-7638. 
 

V případě nejasností se prosím informujte na Územním pracovišti v Kralupech nad Vltavou 
buď osobně v úřední dny - pondělí a středa od 8,00 do 17,00 hod., nebo v každý pracovní 
den na telefonních číslech 315728360, 315728361, 315728363 a 315728365. 
 
 
                                                                              Ivana Ondřichová 
                                                                              vedoucí oddělení  
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ROZVOJ OBCE 

Ve středu 15. ledna se na sále OÚ konalo veřejné projednání návrhu nového 

územního plánu obce, a to za účasti pana architekta Grasseho, který pro obec 

územní plán dle zadání zpracovával, dále zástupců pořizovatele ÚP z odboru 

výstavby a plánování Městského úřadu v Kralupech nad Vltavou a několika desítek 

občanů. Po obecném představení návrhu územního plánu byl prostor na dotazy 

občanů. Nechci se pouštět do rozebírání konkrétních otázek a námitek, protože 

každý kousek území má svá specifika, chtěla bych jen obecně nastínit, jako 

zastupitelka, jak území naší obce a celou problematiku zastavitelnosti vnímám.  

Na prvním místě je pro mě komfort bydlení stávajících občanů. Těch, co tu léta žijí, 

ale dodneška nemají pořádnou cestu před svým domem, čekají na dobudování 

kanalizace, jejich děti a vnoučata by měla chodit do místní školky, před domem jim 

proudí tisíce aut denně atd. To je pro mě naprosto zásadní při rozhodování             

o úpravách a rozšiřování zastavitelného území naší obce.  

Při přípravě zadání nového územního plánu jsme si na zastupitelstvu stanovili,             

že rozšíření musí být postupné a to momentálně o 20 % - 25 % ploch. Vidíme totiž 

ze zkušeností jiných obcí, jak živelné a nekoordinované rozrůstání zástavby dopadá 

– chybí infrastruktura, nová zástavba přirozeně nenavazuje na původní, obce ztratí 

svůj původní ráz. Když si zde naráz postaví dům například 30 rodin, dejme tomu,           

že bude potřeba 10 - 15 míst ve školce? Kapacita je plná, na rozšíření v současnosti 

nejsou finance. Stejně tak školy - máme dvě spádové a obě na hranici vytížení. 

Budou chybět služby pro seniory, dostupné lékařské služby. Ke všem domům musí 

vést silnice, chodníky, kanalizace, veřejné osvětlení. To jsou investice za miliony 

korun, které v obecní kase momentálně nejsou. Navíc je třeba průběžně investovat 

i do stávajícího území obce.  

Nemůžeme dál a do nekonečna zabírat zemědělskou půdu, nemyslet na životní 

prostředí. Není zanedbatelná ani problematika dostupnosti vody, která na nás 

bude postupně víc a víc doléhat (článek najdete v jednom z posledních 

zpravodajů), a to není zdaleka vše, co je potřeba brát v potaz. S nárůstem hal, 

skladovacích a výrobních areálů by vzrostla dopravní zátěž a hluk, které jsou            

už nyní v naší obci nadměrné. Bohužel naše poloha v blízkosti dálnice, dálničního 

sjezdu, vytížených silnic I/16  a II/608, v sousedství pískovny a dalších velmi 



zátěžových provozů není ideální - s tím nic neuděláme, proto vnímám jako důležité 

už dále tuto zátěž nezvyšovat. Dalším omezením pro masivnější zástavbu                 

je samozřejmě Vltava a její povodí, která nás při povodních v uplynulých letech 

hodně potrápila. Regulace je dnes velmi zpřísněná, mnoho ploch bylo přeřazeno 

do momentálně nezastavitelných.  

Tím se dostávám k dotazu z publika, kde si tedy mají mladí lidé postavit v obci 

dům. Ano, uvědomuji si, že těch možností není z výše jmenovaných důvodů 

mnoho. Je tedy třeba především využít toho, co máme, co naše obec nabízí            

a „unese“. V každé části obce se objevují starší domy s pozemky k prodeji,                

i to je cesta k vlastnímu bydlení. Navíc toto je současný stav, ale třeba za 5 let        

už bude situace jiná a nic není neměnné, budoucnost je otevřená a stejně tak          

i další rozvoj obce a změny územního plánu. Budeme mít hotovou kanalizaci, 

opravenou hlavní silnici, nové chodníky a bude možnost posunout se zase dál.  

Připravit územní plán tak, aby byli spokojení všichni občané a majitelé pozemků       

a nemovitostí, je takřka nemožné. Je to několikaletý proces, do kterého zasahuje 

mnoho dotčených orgánů. Vyhovět všem jejich požadavkům, a také všem 

zájemcům o pozemky ať pro bydlení, tak pro podnikání, je složité. Na úřadě se teď 

jednalo o první veřejné projednání návrhu územního plánu, tzn., že se ještě stále 

může upravovat a měnit. Proto veřejné projednání probíhalo, aby se „vychytaly“ 

nedokonalosti, problematická místa, rozdílné požadavky apod. Nás jako 

zastupitele společně se zpracovatelem územního plánu teď čeká detailní a pečlivé 

projednání všech námitek, které občané podali, a já doufám, že se nám podaří 

najít co nejlepší řešení pro všechny zúčastněné.  

Věřte, že se snažíme naši práci dělat, jak nejlépe umíme, a že se snažíme 

rozhodovat v zájmu obce, v zájmu Vás občanů, kteří zde žijete a chcete dál            

co nejkomfortněji žít. Já si pod tím představuji obec se základní fungující 

infrastrukturou. Místo, kde můžu vyjít z domu a po pár desítkách metrů být 

v přírodě a neproplétat se mezi halami a výrobními areály. Místo, kde můžu v noci 

spát s otevřeným oknem a netrpět nadměrným hlukem. Místo, kde budu moci 

v klidu přejít silnici. Místo, kde budu znát své sousedy a potkávat se s nimi. Místo, 

kde i moje děti budou chtít jednou žít nebo se sem budou rády vracet.  

Bohdana Tobiášková, zastupitelka  

 



ADVENTNÍ KONCERT 

V sobotu 21. prosince v podvečer se zaplnil kostel ve Vepřku a rozezněly se tóny 

skladeb vážné hudby v podání Pražských barokních harmonik (www.psh.cz). 

 
Hodinu trvající koncert nás vánočně naladil, vyslechli jsme kratší i delší, klidné          

i vášnivé skladby několika autorů jako jsou Bach, Händel, Černohorský a další.  

Mezi diváky byly všechny generace, od předškoláků po seniory a já věřím, že pro 

všechny to byl krásný zážitek. 

Těšíme se, že v koncertech budeme pokračovat a už během velikonočních svátků 

se v kostele opět potkáme. 

Bohdana Tobiášková, kulturní výbor 

PODĚKOVÁNÍ 

Veliké poděkování Bohdance Tobiáškové za to, že zařídila nádherný vánoční 

koncert, který jsem si léta moc přála. Hudba, kterou nám kvarteto Pražských 

barokních harmonik zahrálo, jako kdyby byla stvořená přímo pro náš krásný 

vepřecký kostel. 

Věřím, že kdo přišel, byl nadšený. 

Božena Nová 



ŠTĚDRÝ DEN 

Tradiční, sváteční, nebo třeba sousedské. To jsou slova, která by mohla 

charakterizovat setkání na návsi o Štědrém dnu. Zpívat a poslouchat koledy, 

popíjet svařák nebo čaj, ochutnávat cukroví nebo jen tak si povídat se začalo         

ve 14 hodin. Společně strávená hodinka utekla v příjemně vánočním duchu. Vocal 

Band Markéty Aptové se o to zasloužil už poněkolikáté a letos bylo zase víc těch, 

kteří se rádi přidali.  

 

Děti si nekonečný čas čekání na Ježíška krátily pobíháním nebo třeba 

přeskakováním louží. Právě na nich si člověk připomněl čas dětství a s ním spojené 

vánoční kouzlo.  

Když dozněla poslední 

koleda, byl přesně ten 

správný okamžik 

vydat se buď domů 

nebo    na Vepřek do 

kostela pro Betlémské 

světlo. Naše vánoční 

setkání tím skončilo      

a vánoční čas začal.  

Moc děkujeme panu 

Uhrovi za otevření             

a výzdobu našeho 

vepřeckého kostela        

na Štědrý den a za rozdávání Betlémského světla. 

Martina Srncová, kulturní výbor 



JAK NA NOVÝ ROK, TAK PO CELÝ 
ROK… ŽIJEME SPORTEM! 

Již po šesté jsme se první den nového roku sešli ve 14 hodin na návsi v Nové Vsi, 

abychom si popřáli vše dobré. 

 

Po úvodním uvítání Pepou Burianem následoval hromadný start a my jsme            

se během, na kole, koloběžkách, prostě jízdou na čemkoliv nebo jen pěšky vydali 

přes Nové Ouholice, Vepřek a Staré Ouholice do Miřejovic.  

 

Nejednalo se o závod, ale o setkání na čerstvém vzduchu, což se po náročných 

vánočních svátcích jeví jako dobrý nápad.  

Vzhledem k posilvestrovskému termínu se všichni zúčastnili na vlastní nebezpečí, 

dbali pokynů pořadatelů, zejména se soustředili na dodržování pitného režimu.  



Jako každý rok k tomu významně přispěl všemi oblíbený kominíček se svým 

stánkem ve Starých Ouholicích, výborným svařákem a sladkostmi – prostě 

„Novoroční bufet u Kuchtů“. Jen málokdo se nezastavil, snad jen běžci, kteří 

nechtěli vypadnout z tempa. My, co jsme si potřebovali zahřát ruce o teplý 

kelímek, jsme setrvali.  Děkujeme!  

Účastníci nemuseli dodržet časový limit, ale v první části trati byli poháněni 

myšlenkou právě na toto setkání s kominíčkem a ve druhé části trasy touhou 

zasloužit si občerstvení v cíli, které již tradičně připravila Dana Burianová.              

Její fantastický perník pohladil po těle i po duši. Též děkujeme! 

 

Naše milé přátelsky – sousedské setkání jsme zakončili společnou fotografií, kterou 

přikládáme. 

Tradice se mají dodržovat, proto již teď víme, že příští rok se uvidíme ve stejný čas 

na stejném místě. 

Přijďte také! Není to jen o sportu, hlavní je potřást si rukou, poznat nové lidi            

a zpříjemnit si vstup do nového roku. Tak ať se nám všem vydaří! 

S přáním pevného zdraví, H. a R. Civínovi 



SPOLEK SENIORŮ INFORMUJE 
V období od naší prosincové členské schůzky se toho událo poměrně hodně. 

Část z našich aktivit byla popsána v prosincovém zpravodaji. Kromě již uvedeného 

nás bylo vidět na všech veřejných akcích. Většinou jsme se účastnili pasivně, 

některých jako například „Novoročního běhu“ i čtyři z nás aktivně. V každém 

případě jsme se rádi potkávali mezi sebou i se sousedy.  Vlastní akcí byla návštěva 

výstavy Betlémy v Betlémské kapli a na ni tematicky navazující Vánoce v Botanické 

zahradě. Výstavy byly inspirativní. Na obou jsme obdivovali nápaditost a šikovnost 

českých lidiček.  

Hlavní událostí našeho spolkového života byla výroční členská schůze.          

16. ledna jsme si spolu se vzácnými hosty zhodnotili, co a jak jsme společně                  

za uplynulý rok prožili, připomněli si základní ustanovení stanov, nastínili činnost 

v letošním roce, dohodli se na výši členského příspěvku a zvolili staronový výbor. 

Stejně jako v minulých letech počítáme s tím, že naše aktivity zůstanou z valné 

části otevřené pro širokou veřejnost. Těšíme se, že nejen na těchto se budeme 

potkávat i s Vámi milými sousedy.  

Nebližší akce: 

- 6. února členská schůzka, 

- 22. února Masopust, 

- 7. března „Ukliďme Česko“.  

Předseda Spolku Ing. Bruno Vognič  

ZMĚNA NA AUTOBUSOVÉ LINCE 
Dobrý den, 

posílám Vám informaci o změnách na lince číslo 617 s platností od 15. 12. 2019. 

 V souvislosti s celostátním termínem změn na železnici dochází k časovému posunu následujících 

dvou spojů, aby byla zajištěna návaznost mezi linkou 617 a vlakem linky S44 ve Velvarech: 

- spoj v pracovní dny Mělník – Nová Ves – Velvary – Slaný – Kladno jede o 5 minut dříve              

(z Mělníka místo v 8:37 jede v 8:32, Novou Ves projíždí v 8:50) 

- spoj v sobotu a neděli Mělník – Nová Ves – Velvary – Slaný – Kladno jede o 30 minut dříve         

(z Mělníka místo v 9:39 jede v 9:09, Novou Ves projíždí v 9:27) 

Děkuji. 

S pozdravem  

Ing. Jan Beránek | Dopravní úsek  

Projektant autobusových linek  Integrovaná doprava Středočeského kraje, příspěvková organizace 

http://www.idsk.cz/


TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA 
Letošní výtěžek Tříkrálové sbírky nás velmi těší 

a máme z něj opravdu radost. A to nejen díky 

konečné částce vybraných peněžních 

prostředků. Díky Bohu se v kralupské farnosti 

do tříkrálového koledování zapojuje stále více 

dětí a mladých rodin, nejčastěji v místě svého bydliště. Díky nim můžeme roznášet 

požehnání a koledovat i mimo Kralupy a v rozsahu, který by, pokud by koledování 

záviselo pouze na zaměstnancích Charity, nebylo možné zvládnout.  

Letošním výtěžkem sbírky jsme opět překonali rekord.  

Konečná částka je 206 464 Kč (v loňském roce 189 tis). Dle jednotlivých obcí, které 

se do sbírky zapojily, jsou výsledky takovéto: Kralupy 93 827 Kč, Stehelčeves 

21 280 Kč, Nelahozeves 10 943 Kč, Lešany 8 178 Kč, Velvary 25 756 Kč, Kozomín 

7 460 Kč, Lhotka u Mělníka 10 445 Kč, Zeměchy 3 226 Kč, Úžice 4 416 Kč, Řež 

12 284 Kč, Holubice 8 649 Kč. 

Jak jsme již informovali, Charita Kralupy letos byla zařazena do diecézního záměru, 

což v praxi znamená, že ke stálým 65 %, které z každé sbírky zůstávají v místě, 

bude přidáno dalších 150 tis., kterými Charita bude moci podpořit Centrum 

sociálních služeb v Riegrově ulici a dále pokračovat v rekonstrukci Azylového domu 

sv. Máří Magdaleny v Minicích.  

Pokud by vás, milí přátelé a podporovatelé, 

zajímalo, jak se koledovalo v ostatních 

farnostech, veškeré informace k Tříkrálové 

sbírce najdete na www.trikralovasbirka.cz.  

Zde je také zveřejněna částka, která se vybrala 

v celé Pražské arcidiecézi, a to necelý                

8 milionů korun.  

Ať jsme podporovatelé a příznivci Tříkrálové sbírky, či nikoli, jisté je, že vybrané 

peníze ať už u nás v kralupské farnosti nebo v celé diecézi, potažmo republice, 

budou použity na podporu potřebných. Tedy těch, kteří jsou na okraji společnosti 

a bez pomoci druhých se neobejdou. A ve zdravé společnosti by právě tato pomoc 

měla být samozřejmostí, co myslíte?   

Přejeme vám krásný rok 2020! Tým Charity Kralupy nad Vltavou 

/V Nové Vsi se letos vykoledovalo cca 2 500 Kč./ 

http://www.trikralovasbirka.cz/


BUDEME LETOS SLAVIT? KDE ASI?  

Tak nějak se asi předpokládá, že kronikář sleduje i významná data vztahující 

se k výročím své obce a upozorňuje na ně. V naší obci splnit výše uvedené není 

zase tak jednoduché. Je třeba sledovat pět místních částí. Toto není až tak složité 

co do počtu, jako skutečností, že se historií našich částí obce, alespoň podle mého 

poznání, žádný renomovaný historik uceleně nezabýval.  

Historií jednotlivých místních částí (vyjma Starých Ouholic? - jako jediná 

místní část nemá k dohledání svoji kroniku) se zabývali písmáci – vesměs učitelé 

s různou praxí a možnostmi přístupu k archiváliím. Výjimkami k výše uvedenému 

tvrzení jsou sdělení ředitele Státního okresního archivu Mělník a archiváře 

Státního oblastního archivu v Litoměřicích z roku 2007, kteří odpověděli na dotaz 

naší tehdejší starostky stran prvních zmínek o vzniku Nové Vsi. Oba se ve svých 

stanoviscích zabývali tvrzeními Josefa Švejdy uvedená v jeho díle z roku 1944 

„Paměti obce Nová Ves v okrese velvarském“.   

Z mého dosavadního poznání vyvozuji následující a budu rád, jestliže            

mě někdo opraví nebo doplní: 

- Jedinou z našich místních částí, která zná přesné datum vzniku, jsou Nové 

Ouholice, které byly založeny na pozemcích hraběte Chotka po ničivé povodni 

roku 1784. Byly de facto přeneseny z dnes druhé strany Vltavy (Kubantov),          

kde nesly název Velké Ouholice. U ostatních místních částí není podle dosavadního 

poznání možné datum vzniku určit, lze s určitou mírou naděje na správnost 

operovat s prvními písemnými zmínkami o daném místě.   

- Podle mého názoru poměrně spolehlivý údaj o první písemné zmínce existuje      

o Miřejovicích. Pan Karas ve svém pojednání „Kapitoly z dějin Miřejovic“ uvádí 

letopočet 1390 takto: „… kdy písař Václava IV. zaznamená do zemských desek 

Království českého pohledávku adresovanou klášteru v Doxanech týkající se jeho 

majetku …“villa Mirzyewicz et villa Omiezzhyn“. Profous: villa Mirzyewicz = ves lidí 

Miřejových“. Pan Karas uvádí přesnou citaci konkrétního dokumentu, a proto 

tvrzení považuji za vysoce spolehlivé.  

- Nová Ves – to je trochu složitější případ. První písemnou zmínku výše zmíněný 

Josef Švejda v díle „Paměti obce Nová Ves v okrese velvarském“ datuje do roku 

1349 a tvrdí: „Nová Ves patří k později založeným vesnicím, jak naznačuje již její 

přívlastek Nová, a rok jejího založení známe bezpečně. Bylo to r. 1349 – tudíž rok 

po založení pražské univerzity za krále Karla IV., Otce vlasti. Vznikla na území 

patřícím k arcibiskupskému panství roudnickému, aby byly rozmnoženy důchody 

nového arcibiskupství“, neuvádí však konkrétní dokument, ze kterého letopočet 

vytáhl. Výše zmínění profesionálové, tj. ředitel Státního okresního archivu Mělník   



a archivář Státního oblastního archivu v Litoměřicích, s tímto nezávisle na sobě 

shodně polemizují. Oba se shodují v tomto: „K okolnostem přechodu Vaší Nové Vsi 

z majetku kláštera v Doksanech zmiňovaného zápisem 1421 „(Zmínka „1421 curia 

in Nova villa monii in Doxan“) do komplexu roudnického panství neposkytují 

prameny žádné svědectví, zmínka z roku 1428 má pak původ ve zde uložené listině 

arcibiskupa Konráda a bratří Jana a Jindřicha ze Smiřic, kterým („pro náramnost 

těžkých a ukrutných válek poručil jest sebe s hradem Rudniczy“) Nová Ves               

je v ní uvedena jako součást zástavy části tohoto panství Hanušovi Rothovi               

z Dubů…“  Zkráceně: první zmínka o Nové Vsi je z roku 1421 – není však vztažena                   

ke konkrétní události, ale s odkazem na Archiv český, díl. 28, str. 674. První 

záznam vztažený na konkrétní smlouvu je z roku 1428. Litoměřický archivář          

si neodpustil doušku, že část archivu roudnických Lobkowiczů je z rozhodnutí 

majitele nepřístupná pro historické pátrání, čímž otevírá možnost pozdější korekce 

tvrzení.  

- K Vepřku se ve stejné věci, jak je uvedeno výše, vyjadřuje ředitel Státního 

okresního archivu v Mělníku: „Vepřek by měl být snad uveden v roce 1346 v listině 

Arnoště z Pardubic, kterou vykonává poslední vůli bývalého kanovníka a v němž     

se uvádí villa (statek) Weprzecz lokalizovaný do pražského předměstí                        

a jednoznačně ztotožněný s Vaším Vepřkem“.  

- Na poměrně tenký led se vydáváme v případě Starých (kdysi Malých) Ouholic.     

Již zmíněný ředitel Státního okresního archivu v Mělníku uvádí doslova: „Ouholice 

(Úholice) se poprvé objevují již v zakládací listině vyšehradské kapituly z r. 1088, 

což je ovšem naneštěstí falzum z 12. století“. Jak vidno tudy cesta nevede, i když 

vezmeme-li, že 12. století, to je rozmezí let 1101 – 1199, Staré Ouholice existují 

prokazatelně více než 820 let. My hledáme, čeho se přesněji chytit, bohužel 

v tomto případě není čeho. Data, která jsou v obecném povědomí, a která             

se užívají i na polooficiálních dokumentech (jako jsou například popularizační 

mapy obce) korespondují s daty uvedenými v díle Karla Šorala „Nové Ouholice 

1784 – 1984 200 let – Jak se žilo podle kroniky“. Na 2. straně se odkazuje na údaje 

převzaté ze soukromých zápisků učitele a kronikáře V. Liehmanna „Vepřek a okolí 

1932 – 1939“. Smíříme-li se s tímto tvrzením, slaví letos Staré Ouholice 950 let - 

autor je totiž datuje do roku 1070.   

Pro úplnost: ve výše zmíněném Šoralově díle jsou datovány (viz. zmíněný 

odkaz na V. Liehmanna) i další naše dnes místní části takto: Nové Ouholice správně 

a nezpochybnitelně rok 1784, Miřejovice rok 1378, Vepřek rok 1088, Nová Ves rok 

1347.  

S odkazem na zmíněné zdroje Ing. Bruno Vognič  



 

 

CVIČENÍ, KROUŽKY, PŘEDNÁŠKY v sále 
Předcvičujete pilates, jógu, protahování, posilování nebo jiné cvičení? Jste 

lektorem zájmového kroužku pro děti nebo dospělé (cizí jazyky, zpěv, rukodělné 

činnosti apod.)? Chcete uspořádat besedu, přednášku? 

 

Nabízíme k pronájmu sál obecního úřadu v Nové Vsi, momentálně volný kdykoliv 

v týdnu kromě pondělí od 17 do 20 hodin a čtvrtka od 14 do 17 hodin.  

V případě aktivit pro občany naší obce je sál k dispozici zdarma. Pro soukromé 

akce (oslavy apod.) stále platí poplatek 500 Kč za den. 

Ozvěte se nám, pokud můžete něco nabídnout nebo víte o někom, kdo by mohl. 

Rádi společně vymyslíme, domluvíme a pustíme se do toho. 

Bohdana Tobiášková, info@nova-ves.cz, zpravodaj@nova-ves.cz, tel. 606 735 895 

mailto:info@nova-ves.cz
mailto:zpravodaj@nova-ves.cz


MASOPUST 
Sobota 22. února bude v naší vsi patřit velkému masopustnímu veselí. Sejdeme     

se ve 14 hodin na návsi, vyvoláme medvěda, zatančíme si, dáme si klobásky, 

uzené, koblihy, čaj a svařák. Masky všeho druhu vítány!  

S muzikou se vydáme průvodem obcí, naším cílem bude sál, kde nás čeká 

masopustní zábava. Pro děti spousta her a tanečků a zpívání, tentokrát 

s Vodníkem Kebule. Dospělí nechť tam posedí s námi, jídla snad ještě bude dost  

Masopust má v českých 

zemích dlouho tradici, tak si 

něco z historie připomeňme:  

Masopust  je třídenní lidový 

svátek. Slavil se ve dnech 

předcházejících Popeleční 

středě, kterou začíná 40denní 

půst před Velikonocemi. 

Protože datum Velikonoc        

je pohyblivé, byl pohyblivým 

svátkem i masopust.  

Přípravou na masopust býval čtvrtek před masopustní nedělí, nazývaný "tučný 

čtvrtek" či "tučňák". Panovalo přesvědčení, že v tento den má člověk jíst a pít       

co nejvíce, aby byl celý rok při síle. Hlavní masopustní zábava začínala                       

o "masopustní neděli". Také toho dne byl oběd bohatý, ale netrval příliš dlouho, 

protože se všichni chystali do hospody k muzice. Někdy se tancovalo přímo            



na návsi a tanec se často protáhl až do rána. Také masopustní pondělí probíhalo    

ve znamení zábavy a tance. V mnoha vsích se konal "mužovský bál", kam neměla 

přístup svobodná chasa; tancovali jen ženatí a vdané. 

Vyvrcholením masopustu bylo úterý. Toho dne procházely vesnicemi průvody 

maškar, hrála se masopustní divadelní představení, secvičená obvykle žáky. 

Obchůzky masek neměly závazná pravidla; záleželo na vtipu a pohotovosti 

"maškarádů", jaké taškařice budou provádět. Masky byly všude pohoštěny - něčím 

k zakousnutí a především pálenkou a pivem, které ještě zvyšovaly rozpustilost        

a veselí. Bývalo však i několik tradičních masek, které se objevovaly každoročně. 

Mezi ně patřil např. medvěd, někdy vedený na řetězu medvědářem. Jinou tradiční 

maskou bývala tzv. klibna (= šiml, kobyla, koníček), skrývající často dvě osoby. 

Objevovala se i maska s jezdcem na koni, Žid s pytlem nebo rancem na zádech, 

bába s nůší, kominík se žebříkem, kozel a mnoho dalších. 

Téměř všude končila masopustní zábava přesně o půlnoci. Tehdy zatroubil 

ponocný na roh a rychtář či někdo z radních všechny vyzval, aby se v klidu rozešli 

domů, protože nastala středa a s ní předvelikonoční půst. Někde zakončili               

o půlnoci muziku "pochováním basy" (symbol toho, že v postu si hudebníci 

nezahrají), jinde o půlnoci pochovávali Baccha. Lidé věřili, že pokud budou              

o masopustu tancovat přes půlnoc, objeví se mezi nimi ďábel, často jako cizinec      

v zeleném kabátě. 

Převzato a zpracováno podle knihy Vlastimila Vondrušky "Církevní rok a lidové obyčeje"       

(B. Tobiášková) 

 



Miřejovice • Nová Ves • Nové Ouholice • Staré Ouholice • Vepřek

www.nova-ves.cz

slavnostní zahájení na návsi ve 14:00

vystoupení dětí z okolních škol hudební vystoupení:
skákací hrady AMBERLANE
řemeslný jarmark Markéta Aptová
airsoftová střelnice Ženský sbor Nedachlebjanky
truhlářská dílnička SENIOR MINICHOR
popcorn, občerstvení

od 20:00 taneční zábava se skupinou GRADACE

v sobotu 23. září 2017 na 

Obec Nová Ves Vás ve spolupráci 
s Maraton klubem Miřejovice, Okrašlovacím spolkem Nových Ouholic a okolí, 

Spolkem seniorů, TJ Sokol Nová Ves a Mysliveckým sdružením Diana 

srdečně zve

10.
 NOVOVESKÉ
POSVÍCENÍ

Obec Nová Ves 

SRDEČNĚ ZVE VŠECHNY OBČANY NA

v sobotu

22. února 2020

NOVOVESKÝ 
MASOPUST

Miřejovice • Nová Ves • Nové Ouholice •Staré Ouholice • Vepřek

www.nova-ves.cz

14:00 sraz na návsi u zvoničky
 

muzika, tanec, občerstvení,
pak průvod Novou Vsí na sál, 

kde bude pro děti masopustní karneval
s vodníkem Kebule



Turistický klub KUDYKAM 
K prvnímu výšlapu v novém roce jsme se sešli na autobusové zastávce a nechali 

jsme se dovézt na náměstí do Velvar. Už podruhé tady byl start naší cesty, 

tentokrát jsme se vydali směrem k osadě Radovič. Kousek nad touto malou částí 

Velvar stojí hezká rozhledna. Vystoupali jsme nahoru, posvačili a užili jsme              

si výhled do kraje. Počasí nám přálo, byl vidět pořádný kus Českého středohoří.  

   

Pokračovali jsme dál po žluté, minuli jsme Lešany a z rozcestí Nad Lutovníkem 

jsme zamířili ke kralupskému Hostibejku. Den byl opravdu jako vymalovaný, takže 

jsme potkávali plno výletníků.  

Po dalším výhledu, tentokrát na Kralupy a okolí zůstalo dost času i na kávu a něco 

dobrého k tomu. Autobus nás nakonec pohodlně dovezl domů a všichni už se těšili 

na oběd a relax po ušlápnutých 9 km.  

Přijměte pozvání a přidejte se příště k nám, jste vítáni. 

A kam příště?  

V neděli 2. února se vydáme (podobně 

jako před 2 lety na prvním výletě 

s Kudykamem) podél Vltavy. Tentokrát 

pojedeme autobusem z Nové Vsi 

(jednotlivé zastávky v 9:41 - 9:50)       

do Lužce. Odtud půjdeme podél kanálu 

přes Vraňany, Mlčechvosty a Vepřek 

zpět. Cesta bude mít kolem 6,5 km. 

Martina Srncová, Kudykam, www.vyslap.cz 

http://www.vyslap.cz/
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22. výšlap Lužec – Vepřek

Vhodné pro děti, seniory, pejskaře a celé rodiny
Turist ice zdar!

vyslap.czhttps://mapy.cz/s/fafomonazo

Odjezdy autobusem v neděli 2. února 

do Lužce. Odtud půjdeme podél kanálu 
přes Vraňany, Mlčechvost y a Vepřek zpět.

Cest a bude mít kolem 6,5 km.

Těšíme se na viděnou!

9:41 Miřejovice, most 
9:42 Staré Ouholice, rozc.
9:45 Nové Ouholice

9:48 Nová Ves
9:50 Nová Ves, rozc.

NOVOVESKÝ TURISTICKÝ KLUB



KINO NOVÉ OUHOLICE 

Ve středu 19. 2. 2020 se bude od 19,00 promítat v klubové místnosti bývalé 

zdravotního střediska v Nových Ouholicích č. p. 43 v rámci projektu Člověka v tísni 

„Promítej i ty“ dokumentární film    Projekt Babička  
Režie: Bálint Révész / Maďarsko, Velká Británie / 2017 / vstup zdarma  

Tři mladí filmaři se ve velmi osobním a hravém snímku snaží oživit vzpomínky svých 

babiček. Zorganizují setkání. Maďarská židovka, dávná obdivovatelka Hitlera          

a bývalá britská špionka se vydávají na netradiční roadtrip. Jak rodinná historie 

ovlivňuje náš přístup k druhým i k sobě samým? K vážnému tématu druhé světové 

války přistupují tři mladí filmaři z Velké Británie, Německa a Maďarska s příjemnou 

lehkostí. Každý z nich si dává za úkol vyzpovídat svoji vlastní babičku. Díky ochotě 

těchto dam přistoupit na hru svých vnuků se obnažují ryze osobní příběhy žen, 

které – každá na jiné straně fronty – zažily druhou světovou válku. Mladíci              

se prostřednictvím příběhů svých babiček dozvídají o historii svých rodin,                

ale i to podstatné o sobě samých. Ne každý z nás umí komunikovat se svými 

prarodiči. Chcete-li se inspirovat, jak na to, doporučujeme film Projekt Babička, 

jehož protagonisté se pustili do velmi otevřených rozhovorů se svými babičkami. 

Našli si k nim cestu a zaplnili prázdná místa rodinné historie. O české dějiny takto 

pečuje Post Bellum, jehož pracovníci svědomitě shromažďují svědectví stovek lidí      

a zpřístupňují je veřejnosti.  

Zve Okrašlovací spolek Nových Ouholic a okolí 

 

Právě probíhá další kolo naší fotosoutěže 

tentokrát na téma: 

FOTÍME VESNICKÉ 
SLAVNOSTI 

Fotografie můžete posílat do 29. února na adresu: zpravodaj@nova-ves.cz.   

Každý fotograf se opět může zúčastnit s max. 5 fotografiemi. Použít můžete 

současné, ale samozřejmě i starší fotografie z akcí a setkání, které se u nás v obci 

udály. V březnu proběhne hlasování o nejlepší snímek na webu obce, poté 

fotografie deset finalistů vystavíme v sále úřadu, kde budeme hlasovat                     

o tu nejlepší fotografii.  

Za informační výbor Bohdana Tobiášková 

mailto:zpravodaj@nova-ves.cz


CO NEVÍM, NEPOVÍM: 
 Už léta dochází ke směně obecních zpravodajů mezi naší Novou Vsí                   

a Vraňany. Iniciativa je ze strany obětavého vraňanského kronikáře pana Uhra. 

Vraňanský zpravodaj doručuje na náš obecní úřad, kde je zakládán. Rád si v něm 

počtu, tentokrát jej k přečtení doporučuji i ostatním zejména pro následující 

články: 

 Pod názvem Pivovar Vepřek v několika větách a obrázcích Josef Michovský  

představuje Vepřek nejen v tom, co považuje za nejzajímavější.  

 Starší a dlouhodobě nemocní s rizikem potenciální potřeby zásahu rychlé 

záchranné služby by se podle mého názoru měli podívat na články            

na stránkách 10 a 11. Na desáté straně je představena tzv. I.C.E. KARTA,  

neboli Seniorská obálka pro případ naléhavé pomoci. Jde o souhrn předem 

zpracovaných údajů, které v okamžiku nenadálé zdravotní situace               

a přivolání lékařské pomoci poskytnou zasahujícímu lékaři nezbytné údaje 

nutné pro rozhodnutí jak se orientovat při úsilí o záchranu života. Údaje     

o pacientovi jako: alergie, nemoci, léky, kontakt na blízké, kontakt            

na praktického lékaře patří mezi zásadní. Mnohdy jde o čas a ten v těchto 

situacích obvykle chybí, natož klid a chladná hlava pro úplnou a přesnou 

informaci lékaři. Tiskopis je ke stažení na www.melnik.cz.  

 Informace na straně 11 uvádí telefonické i e-mailové spojení na terénní 

sociální pracovnice pro seniory a osoby se zdravotním postižením i terénní 

pracovnici pro jednotlivce a rodiny.         

 Letošní rok Organizace spojených národů vyhlásila za rok „Zdraví rostlin“. Chce 

tím výšit povědomí o tom, jak je chránit. Hlavním koordinátorem roku zdravých 

rostlin je Mezinárodní úmluva o ochraně rostlin, která funguje pod záštitou 

Organizace pro výživu a zemědělství, ke které se naše země připojila v roce 

1993. V naší zemi si tuto iniciativu bere za svou Ústřední kontrolní a zkušební 

ústav zemědělský. K tomuto tématu je připravována řada akcí se zaměřením    

na osvětu veřejnosti ve snaze posílit povědomí o významu rostlinolékařství         

a preventivních opatření proti zavlékání a šíření patogenů, tedy virů a bakterií       

a škůdců rostlin. Rostliny tvoří 90 % našeho jídla a 98 % kyslíku, který dýcháme, 

přičemž škůdci rostlin mohou za ztrátu více než 40 % potravinářských plodin    

na celém světě. Mezi škůdce patří: hmyz, viry, bakterie, hlístice a invazivní 

rostliny.  Mezi obecně známé invazivní rostliny patří u nás akát a bolševník, 

k mému překvapení i ořešák.  

http://www.melnik/


  V Turistickém informačním centru Mělník byl v pondělí 16. prosince v 9 hodin 

zahájen prodej mělnické suvenýrové eurobankovky. Již od časných ranních 

hodin se tvořila dlouhá fronta a kolem 

deváté hodiny sahala od informačního 

centra až k budově Regionálního muzea. 

Někteří zájemci přijížděli zdaleka, 

například i ze Slovenska. Leckteří už byli 

v neděli připraveni se židličkami a stolky 

před informačním centrem, kde následně 

do pondělí přespali. Eurobankovka byla 

vydána u příležitosti 745. výročí první 

dochované zmínky o Mělníku jako městě. 

Na bankovce je vyobrazena mělnická 

radnice, která stojí v historickém centru na Náměstí Míru v místě, kde původně 

stávala rychta. Nápad na vydání eurobankovky s motivem Mělníka přišel                      

od mělnického kronikáře a zastupitele města Martina Klihavce: „V době 

schvalování návrhu jsme byli po Praze druhým městem, které se rozhodlo       

pro tento suvenýr.“  

 Pro představu, jak to se srážkami a částečně teplotami vypadalo v průběhu roku 

2019 u nás, konkrétně v Nových Ouholicích, následující řádky: (1 mm vodních 

srážek = 1 litr/m², 1 cm sněhu cca 1mm vody).       

 leden ∑ 28 mm rozložených do 11 dnů se srážkami 1 až 5 mm. Průměrná 

noční teplota minus 0,9°C, průměrná denní + 2,62°C. Nejnižší teplota 

mínus 7,5 °C 21. 1., nejvyšší 6. ledna + 15°C. Celodenní mráz 8 dnů (3., 11., 

19., 21. - 25.).  

 únor ∑ 26 mm rozložených do 4 dnů. 3. února nasněžilo 21 cm (sníh ležel 

do 10.), v dalších třech dnech 1 až 3 mm. Průměrná noční teplota minus 

1,5 °C, průměrná denní + 6,65°C. Nejnižší (ranní) teplota – 10 °C 5. února, 

nejvyšší 27. února + 17,3°C. Celodenní mráz 2 dny (3. a 7.). 

 březen ∑ 25 mm rozložených do 9 dnů, z toho 10. března napršelo 10 mm, 

ostatní denní srážky 1 až 5 mm. Průměrná noční teplota 3,7 °C, denní 

12,71 °C. Nejnižší (ranní) teplota – 0 °C („šedivák“) 11. března, nejvyšší   

22. března + 19°C.    

 duben ∑ 37 mm rozložených do 3 dnů. 14. dubna (2 mm), 26. (12 mm) – 

bouřka, 29. (23 mm). Průměrná noční teplota 4,6 °C, průměrná denní    

17,8 °C. Nejnižší (ranní) teplota – 0 °C 2. dubna, nejvyšší 25. dubna + 27°C.  



 květen ∑ 54 mm rozložených do 10 dnů: 20. (18 mm), 21. (10 mm),         

28. (11 mm). V dalších sedmi dnech srážek 1 až 3 mm. Průměrná noční 

teplota 7,96°C, denní 17,66°C. Nejnižší (ranní) teplota – 0 °C 7. května, 

nejvyšší   27. května + 25,9°C.  

 červen ∑ 30 mm rozložených do 6 dnů. Bouřka 6. června, napršelo 16 mm. 

Ve zbývajících pěti dnech se srážkami napršelo 2 až 5 mm. Průměrná noční 

teplota 15,5°C, denní 29,14°C. Nejnižší (ranní) teplota +10 °C 9. června, 

nejvyšší 26. + 37,2°C.   

 červenec ∑ 47 mm rozložených do 5 dnů, (z toho  12. a 13. napršelo 

celkem 40 mm – silný déšť a bouřky). Průměrná noční teplota 15,38°C, 

denní 27,1°C. Nejnižší (ranní) teplota 9 °C 4. července, nejvyšší 1. července 

+ 37,8°C.  

 srpen ∑ 81mm rozložených do 14 dnů. 2., 3. (16 mm), 6. - 8. (20 mm),      

10. (10mm), 12., 13. (9 mm), 19. - 21. (17 mm). V dalších dnech srážky       

1 až 3 mm. Průměrná noční teplota 16,48°C, denní 27,22°C. Nejnižší 

(ranní) teplota 11°C 15. srpna, nejvyšší 18. srpna + 33°C.  

 září ∑ 26 mm rozložených do 8 dnů. 9. (13 mm), v dalších sedmi dnech 

srážky 1 až 3 mm. Průměrná noční teplota 10,32°C, denní 21,5°C. Nejnižší 

(ranní) teplota – 0 °C 20. září, nejvyšší 1. září + 29°C.  

 říjen ∑ 29,5 mm rozložených do 12 dnů. 5. (7 mm), 9. (6 mm). V dalších 

deseti dnech srážek 1 až 3 mm. Průměrná noční teplota 7,5°C, denní 

14,87°C. Nejnižší (ranní) teplota – minus 3,3 °C 31. října, („šedivák“                

i 7., 29. a 30.), nejvyšší 13. října + 23,2°C.  

 listopad ∑ 45,5 mm rozložených do 10 dnů. 2. - 4. (14 mm), 12. - 14.        

(18 mm), 18. (7,5 mm). V dalších 3 dnech srážek 1 až 3 mm. Průměrná 

noční teplota 4,94°C, denní 8,86°C. Nejnižší (ranní) teplota – 1,1°C             

1. listopadu, („ranní šedivák“ i 10., 14., 19. a 30.) nejvyšší 14. listopadu      

+ 14 °C.  

 prosinec ∑ 16 mm rozložených do 6 dnů. 15. a 24. (po 5 mm). V dalších 

čtyřech dnech srážky 1 až 3 mm. Silné mlhy 17. - 20. Průměrná noční 

teplota 1,8°C, denní 5,52°C. Nejnižší (ranní) teplota – 4 °C 31. prosince, 

(ranní mrazíky i 1. -  6., 11. -  13., 26., 28. – 30.) nejvyšší 8. prosince 9,2 °C. 

 Za rok u nás napršelo 445 mm vodních srážek, tj. v průměru 37 mm 

měsíčně.  Myslím si, že kanalizací uvolněné septiky a žumpy nebudeme 

jen tak rušit – téměř jistě se budou hodit jako zásobníky dešťové vody. 

Bruno Vognič, kronikář 



 

HROMNICE 
Při vyslovení slova Hromnice se podvědomě vybaví jeho základ - hrom. 

Souvislost s hromem je zjevná. V ročním cyklu jde o časový předěl, předzvěst jara, 

kdy je možné i pravděpodobné tento přírodní úkaz na rozdíl od ostatních zimních 

měsíců očekávat. Samotné slovo Hromnice je v encyklopedii definováno jako: 

„lidový název křesťanského svátku Uvedení Páně do chrámu (2. února) svěceného 

zejména katolickou církví. Připomíná, že Maria a Josef přinesli Ježíše do chrámu, 

aby za něj obětovali předepsaný dar. Na připomínku chvalozpěvu starce Simeona 

(stařec - prorok Simeon podle pověsti nemohl zemřít, dokud nespatří spasitele), 

jež Ježíše označil jako světlo k osvícení národů se světí hromniční svíce – 

„hromničky“. Hromničky patřily k tomu nejcennějšímu, co v domě bylo – byly 

svěcené, tudíž na ně byla delegována vyšší moc ve spojení se světlem a proto byly 

rozsvěcovány k ochraně před nebezpečím tj. hlavně v době bouřek a též byly 

zapalovány zemřelým - ukazovaly jim cestu za světlem – Ježíšem. Měly též chránit 

proti nečistým silám a nemocem. Hospodáři s rozžatou hromničkou v ruce 

obcházeli úly, čímž jim měli zajistit zdravé včely a hojnost medu.         



 Křesťanským Hromnicím předcházely, jak tomu často bývá i u jiných svátků, 

lidové pohanské svátky provázené rituály s obdobným významem. Jedním z nich 

byl (někteří jej slaví dodnes) keltský svátek Imbolc. Imbolc je jeden ze čtyř hlavních 

svátků irského kalendáře slavený Gaely a některými jinými keltskými kulturami, 

odehrává se na počátku února nebo při prvních známkách začínajícího jara. 

Nejčastěji je slaven 2. února, tedy mezi zimním slunovratem a jarní rovnodenností. 

Původně byl zasvěcen keltské bohyni Brigid, v křesťanské době byl přijat jako 

den sv. Brigidy. Ve Skotsku je tento svátek znám také jako Là Fhèill Brìghde, 

v Irsku jako Lá Fhéile Bríde a ve Walesu jako Gŵyl Fair. Imbolc je také tradičním 

časem předpovídání počasí. Důležitou součástí svátku je oheň a očištění. 

V novopohanském náboženství wicca je Imbolc označován jako „svátek světel“      

a pojí se k živlu ohně. O tomto svátku mladý Bůh dosahuje dospělosti a společně 

s Bohyní se vrací z podsvětí, kde zůstává jen starý Bůh, jehož moc (projevená jako 

zima) už mizí. Někteří jej slaví jako nový rok. K jeho tradicím patří rozžínání všech 

světel, očistné rituály včetně ohňových a koupelí v živé vodě, tj. řekách, potocích, 

rybnících. Tradičním pokrmem jsou mléčné výrobky a kořeněná jídla. 

 Staří Slované spojovali toto období s bohem Perunem. Na základě analogie     

s ostatními hromovládci byl Perunovým hlavním atributem hrom a blesk. Tomu 

odpovídá i použití jeho jména pro hrom v některých slovanských jazycích. Původ 

hromu je ve slovanské lidové tradici viděn v aktivitě bouře jako podoby světce       

či Boha. Nejčastější podání vysvětluje zvuk hromu jako údery zbraně, nejčastěji 

kamene, která je vrhána na démonického nepřítele, například čerta. Jako ostatní 

hromovládci byl také Perun spojován s dubem, jehož významná úloha byla 

zachována i ve slovanském lidovém křesťanství. Kromě střel byla s Perunem 

pravděpodobně spojována sekera, která zaujímá významné místo ve slovanské 

lidové magii.  

Zpět ke Hromnicím. V den Hromnic se nesmělo používat jehly. Mělo se za to,         

že jehla přitahuje „boží posly“ – blesky. Stejně tak bylo zapovězeno klít a mluvit 

nevážně. Věřilo se též, že kdo by na Hromnice tancoval, ten by zemřel bez světla.   

K Hromnicím se váže také nejvíc, kolem padesáti pranostik. Na závěr alespoň tři:  

Jak dlouho skřivan před Hromnicí vrzá, tak dlouho po nich zmrzá.  

Na Hromnice jasná noc – bude ještě mrazů moc.   

Svítí-li slunce na Hromnice, bude zimy o šest neděl více.  

S využitím knihy Lidové tradice, Wikipedie a dalších zdrojů sestavil Bruno Vognič  

https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Irsk%C3%BD_kalend%C3%A1%C5%99&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/wiki/Gaelov%C3%A9
https://cs.wikipedia.org/wiki/Keltov%C3%A9
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C3%9Anor
https://cs.wikipedia.org/wiki/Jaro
https://cs.wikipedia.org/wiki/2._%C3%BAnor
https://cs.wikipedia.org/wiki/Zimn%C3%AD_slunovrat
https://cs.wikipedia.org/wiki/Jarn%C3%AD_rovnodennost
https://cs.wikipedia.org/wiki/Brigid
https://cs.wikipedia.org/wiki/K%C5%99es%C5%A5anstv%C3%AD
https://cs.wikipedia.org/wiki/Brigita_Irsk%C3%A1
https://cs.wikipedia.org/wiki/Skotsko
https://cs.wikipedia.org/wiki/Irsko
https://cs.wikipedia.org/wiki/Wales
https://cs.wikipedia.org/wiki/Novopohanstv%C3%AD
https://cs.wikipedia.org/wiki/Wicca
https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Bohyn%C4%9B_(wiccansk%C3%A1)&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/wiki/Ml%C3%A9%C4%8Dn%C3%BD_v%C3%BDrobek
https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Hromovl%C3%A1dce&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cert
https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Slovansk%C3%A1_magie&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Slovansk%C3%A1_magie&action=edit&redlink=1


 

 



VÝZVA KRONIKÁŘE 

Vážení sousedi, spolky a instituce, 

vyzývám Vás ke spoluúčasti na tvorbě našich obecních kronik. V současnosti 

soustřeďuji podklady nebo kompletuji kroniky za roky 2017 až 2019. Prosím 

zejména o podklady k činnosti spolků, zájmových uskupení, hudebních těles, 

sportovní výsledky, akce pro veřejnost a podobné aktivity, které nejsou obecně 

prezentovány. Uvítám všechny náměty. Máte-li cokoliv, o čem jste přesvědčeni,      

že by nemělo zapadnout, prosím, kontaktujte mě na bruno.vognic@nova-ves.cz.   

S díky za pochopení Bruno Vognič - kronikář       

 

 
INZERCE 

Prodej slepiček 
Drůbež Červený Hrádek prodává slepičky Tetra hnědá, Dominant ve všech 

barvách, Green Shell typu Araukana a Dark Shell typu Maranska. Stáří 15 - 19 

týdnů,  169 - 219,- Kč/ks.  

Prodej: Nová Ves – u pošty – 3. března, 11. května a 11. června 2020 v 11.35 hod.  

Výkup králičích kožek – cena dle poptávky. 

Info: Po-Pá 9.00 – 16.00 hod., tel. 601 576 270, 728 605 840 

mailto:bruno.vognic@nova-ves.cz


KALENDÁŘ AKCÍ 

V OBCI V ROCE 2020 
 

2. 2.  Výlet Turistického klubu KUDYKAM     

6. 2. Schůze Spolku seniorů - od 14 hodin v sále OÚ 

10. 2. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

15. 2. Odpoledne pro mladé záchranáře - od 15 hodin v sále OÚ 

15. 2.  Mše v kostele ve Vepřku - od 16 hodin 

19. 2.  Kino Nové Ouholice - od 19 hodin v sále v Nových Ouholicích 

22. 2.  Novoveský masopust - od 14 hodin z novoveské návsi na sál OÚ, diskotéka 

29. 2. Uzávěrka 3. kola fotosoutěže Vesnický fotograf 

29. 2.  Koncert Jethro Tull Revival - od 19:30 v sále OÚ  

1. 3.  Výlet Turistického klubu KUDYKAM     

7. 3.  Ukliďme Česko 

9. 3. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

21. 3.  Vítání jara 

21. 3. Mše v kostele ve Vepřku - od 16 hodin 

15. 4. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

18. 4.  Mše v kostele ve Vepřku - od 16 hodin 

8. 5.  Novoveský sekáč - od 8 hodin ve Starých Ouholicích 

8. 5. Vzpomínka ke konci 2. světové války  

11. 5. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

16. 5.  Mše v kostele ve Vepřku - od 16 hodin 

8. 6. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

13. 6. Rodinný den 

20. 6. Mše v kostele ve Vepřku - od 16 hodin 
 

 




